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PROTOKÓŁ nr XXIII/10  
 
z XXIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa odbytej w dniu 29 stycznia 2010 roku w godz.  
od 1200 – 1445 w sali nr 3 Urzędu Miasta i Gminy w śerkowie.    
 

XXIII  Sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy śerków 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
4. Michał Surma   - Sekretarz Gminy śerków 
3.   Zygmunt  Meisnerowski  - przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego 
5. Zbigniew KuŜdŜał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego, 
6. Krzysztof  Polerowicz   - Kierownik Posterunku Policji w śerkowie 
7. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, śycie Jarocina 

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przesłano radnym, pocztą w dniu 22 stycznia 2010 r.  
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Pani Barbara Urbańska o godz. 1200 otworzyła 
XXIII Sesję Rady Miejskiej. Powitała Pana Jacka Jędraszczyka – Burmistrza Miasta i Gminy 
śerków, radnych, radnych powiatowych z przewodniczącym Rady Powiatu Panem Zygmuntem 
Meisnerowskim, Zbigniewem KuŜdŜałem. Serdecznie witam Kierownika Posterunku Policji  
w śerkowie - aspiranta sztabowego Krzysztofa  Polerowicza, sołtysów i pracowników Urzędu 
oraz przedstawicieli lokalnych gazet. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa  
w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności.   
3. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
5. Przedstawienie problemów związanych z bezpieczeństwem na terenie gminy śerków – 

kierownik Posterunku Policji w śerkowie aspirant sztabowy Krzysztof  Polerowicz. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXII Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) powołania Komisji  Inwentaryzacyjnej ds. Komunalizacji, 
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b)  wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na 
odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz na opróŜnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, na terenie Gminy śerków, 

c) intencji udostępnienia mieszkańcom wsi sali sportowej w Chrzanie na cele określone 
projektem realizowanym w ramach działania 313; 322; 323 „Odnowa i rozwój wsi” 
objętego PROW na lata 2007-2013, 

d)  obciąŜenia nieruchomości gruntowej słuŜebnością przejazdu w Kretkowie, 
e) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy śerków. 
9. Uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy śerków na rok 2010 

a) odczytanie projektu uchwały budŜetowej, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
c) dyskusja nad projektem budŜetu, 
d) głosowanie nad projektem budŜetu. 

10. Przyjęcie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej śerkowa na 2010 rok. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
13. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Radni Rady Miejskiej śerkowa przyjęli jednogłośnie, tj. przy 15 głosach „za” powyŜszy 
porządek obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad  XXII Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania) 
W wyniku głosowania protokół z XXII Sesji  Rady został przyjęty 15 głosami „za” (jednogłośnie). 
 
Punkt 5 -Przedstawienie problemów związanych z bezpieczeństwem na terenie gminy śerków – 
kierownik Posterunku Policji w śerkowie aspirant sztabowy Krzysztof  Polerowicz. 
Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy śerków  
przedstawił aspirant sztabowy Krzysztof Polerowicz  – kierownik Posterunku Policji w śerkowie 
/ zał. nr 4/. 
Powiedział, Ŝe w okresie od stycznia do grudnia 2009 roku odnotowano w rejonie Powiatu 
Jarocińskiego ogółem 1073 przestępstwa w tym w gminie śerków 81 co stanowi 7,55 %.  
W rozbiciu na poszczególne zdarzenia  na tle Powiatu odnotowano: włamania – 19(13,38 %); 
kradzieŜ mienia – 12(7,41% ); wypadki – 5(17%) i Ŝadnej bójki. Najwięcej interwencji  
w ubiegłym roku policjanci mieli w śerkowie, Dobieszczyźnie i śółkowie. Ogólnie na terenie 
gminy było 154 interwencje, 3 wypadki, 34 kolizje oraz 26 osób w stanie nietrzeźwym 
kierowało pojazdami.  Mieszkańcom gminy wydano 254 mandaty, za które zapłacili  42.550. zł 
w tym 47 wniosków o ukaranie za wykroczenia skierowano do Sądu Rejonowego w Jarocinie. 
Poinformował, Ŝe w okresie letnio-jesiennym i w tym roku funkcjonariusze Policji będą mieli 
moŜliwość korzystania z fotoradaru, który jest na wyposaŜeniu  Policji w Kaliszu. Dzielnicowi 
będą wykorzystywać sprzęt dwukrotnie w miesiącu ustawiając go według przewidywanego  
i aktualnego zagroŜenia w róŜnych punktach gminy. Podkreślił, Ŝe częściej będzie stawiany 
fotoradar na drodze do Klęki  z uwagi na częste przekraczanie prędkości przez kierowców  
w związku dobrą  nawierzchnią drogi. Planuje się na ten rok zachować te same działania 
korzystając z nieoznakowanego radiowozu z fortoradarem przynajmniej dwa razy w miesiącu. 
Czekamy na wnioski od mieszkańców gdzie ustawiać radar tak jak to zrobili mieszkańcy 
Komorza, którzy wystąpili z wnioskiem o kontrolę radarową i 99 % schwytanych było 
mieszkańcami wsi w tym rolnicy z niesprawnymi pojazdami. 
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Przewodnicząca podziękowała Kierownikowi Posterunku Policji w śerkowie, za przybycie  
i przedstawienie danych dotyczących stanu bezpieczeństwa na terenie gminy. Nie jest źle ale 
mogłoby być znacznie lepiej, zwłaszcza jeŜeli chodzi o śerków. 
Radny Pan Zdzisław Paluszkiewicz – w okresie Ŝniwnym kiedy jest nasilenie zbiorów proszę nie 
ścigać rolników dając im mandaty. Znając sytuację w rolnictwie, to co niektórych nie stać na 
zapłacenie mandatu. 
Kierownik Posterunku Policji w śerkowie Pan Krzysztof  Polerowicz – przepisów nie zmienię, 
pojazd poruszający się po jezdni powinien być sprawny technicznie. Podkreślił, Ŝe od pewnego 
czasu sytuacja stanu technicznego pojazdów prowadzonych przez rolników poprawiła się, ale 
rekordzistą jest właściciel  pojazdu, który przez 29 lat nie robił badań technicznych. Przy takich 
przekroczeniach zabieramy dowód rejestracyjny, wypisujemy mandat przy ewidentnym 
wykroczeniu drogowym, udzielamy takŜe pouczenia. Wyjaśnił o jakiej wartości i za co są 
wystawiane  mandaty oraz, Ŝe sąd wymierza kary w formie odpracowania godzin na rzecz 
gminy. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak wnioskował o piesze patrole w mieście. 
Kierownik Posterunku Policji w śerkowie Pan Krzysztof  Polerowicz – w centrum śerkowa jest 
to moŜliwe, ale jeŜeli chodzi o teren gminy  to nie z uwagi na duŜe odległości, a dzielnicowych 
jest tylko dwóch, nie jest to wykonalne. Przy interwencjach jest niezbędne szybkie 
przemieszczanie się. Wskazał, Ŝe niezbędne jest w mieście oznakowanie drugiego miejsca do 
parkowania samochodu dla osób niepełnosprawnych. Miejsce w Rynku  jest nagminnie 
zajmowane przez kierowców sprawnych. Wobec tych kierowców są stosowane kary ale to nie 
daje wymiernego rezultatu. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak  - czy korzystano z kamer zamieszczonych na Rynku  
w śerkowie ?. 
Kierownik Posterunku Policji potwierdził, Ŝe korzystano z kamer ale nie wszystkie ujęcia były 
widoczne. Zaproponował rozdzielenie kamer i umiejscowienie ich w naroŜnikach Rynku tak aby 
widoczność była pełniejsza ze wszystkich stron. Zaparkowane  samochody i autobusy na Rynku 
zasłaniają widoczność.  Monitoring sprawdził się przy szkole i sali gimnastycznej, wykryto 
wandali, którzy zniszczyli elewację zewnętrzną sali.  
Burmistrz  nawiązując do wniosku radnego Grzegorza Andraszaka zwrócił się do kierownika 
Posterunku Policji w śerkowie o częstsze patrole dzielnicowych w mieście i na terenie gminy.  
Zdaniem Burmistrza patrole policji  radiowozem, czy wręcz na pieszo dają natychmiastowy 
skutek i przywracają porządek. 
Kierownik Posterunku Policji zaapelował do wszystkich o zdrowy rozsądek w przestrzeganiu 
przepisów. śaden policjant i Ŝaden znak drogowy nie rozwiąŜe sytuacji jeŜeli nie będziemy się 
stosować do  przepisów drogowych lub je lekcewaŜyć. Zastosujemy się do wniosku i przez 
tydzień będziemy patrolować Rynek zobaczymy jak to wyjdzie. 
Przewodnicząca  wyjaśniła , Ŝe gmina śerków została podzielona na dwa rejony, które obsługuje 
dwóch dzielnicowych. Wykaz z podziałem przekazano radnym i sołtysom.  
Radni  zwrócili się Kierownika Posterunku Policji w śerkowie o podanie bezpośrednich 
telefonów do dzielnicowych.  
Kierownik Posterunku Policji w śerkowie podał do dyspozycji radnych i sołtysów prywatne 
telefony dzielnicowych. 
Przewodnicząca podziękowała Kierownikowi Posterunku Policji w śerkowie. 
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak złoŜył interpelację w sprawie drugiego miejsca parkingowego dla 
osób niepełnosprawnych na ul. Adama Mickiewicza w pobliŜu Urzędu Miasta i Gminy  
w śerkowie.  
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Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXII Sesji Rady Miejskiej       
śerkowa. 

PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady Pani Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 5 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) powołania Komisji  Inwentaryzacyjnej ds. Komunalizacji, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIII/187/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 stycznia 2010 r. w sprawie 
powołania Komisji  Inwentaryzacyjnej ds. Komunalizacji została przyjęta jednogłośnie: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIII/187/10  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 

 
b) wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na 

odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz na opróŜnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, na  terenie Gminy 
śerków, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIII/188/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 stycznia 2010 r. w sprawie 
wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o zezwolenie na odbieranie 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz na opróŜnianie zbiorników 
bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, na terenie Gminy śerków została przyjęta 
jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIII/188/10  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 

 
c) intencji udostępnienia mieszkańcom wsi sali sportowej w Chrzanie na cele określone 

projektem realizowanym w ramach działania 313; 322; 323 „Odnowa i rozwój wsi” 
objętego PROW na lata 2007-2013, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIII/189/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 stycznia 2010 r. w sprawie intencji 
udostępnienia mieszkańcom wsi sali sportowej w Chrzanie na cele określone projektem 
realizowanym w ramach działania 313; 322; 323 „Odnowa i rozwój wsi” objętego PROW na lata 
2007-2013 została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
/Uchwała Nr XXIII/189/10  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 

 
d)  obciąŜenia nieruchomości gruntowej słuŜebnością przejazdu w Kretkowie, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIII/190/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 stycznia 2010 r. w sprawie 
obciąŜenia nieruchomości gruntowej słuŜebnością przejazdu w Kretkowie, na  Gminy śerków 
została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 
/Uchwała Nr XXIII/190/10  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
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e) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy śerków. 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 
radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIII/191/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 stycznia 2010 r. w sprawie 
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
na terenie Gminy śerków została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIII/191/10  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu /. 
 
 
Punkt  9 – Uchwalenie budŜetu Miasta i Gminy śerków na rok 2010. 

a) odczytanie projektu uchwały budŜetowej, 
Projekt uchwały budŜetowej na rok 2010 przedstawiła  skarbnik gminy Pani Bronisława 
Rogacka na podstawie materiałów, przekazanym radnym, który obejmuje w szczególności:     
1) dochody budŜetu na rok 2010 w wysokości - 32.175.748,00   zł 
z tego: 
- dochody bieŜące w kwocie - 32 139 748,00 zł 
- dochody majątkowe w kwocie - 36 000,00 zł 
- dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych 
   zadań zleconych ustawami w wysokości 4 438 661,00 zł 
- dotacje  celowe otrzymane z powiatu  95.000 zł 
- środki unijne  4.886.525,00 zł 
W trakcie analizy projektu budŜetu w poszczególnych działach klasyfikacji budŜetowej  
w załączniku Nr 1 – „dochody” stwierdzono błąd w dziale 853 rozdz. 86395 paragraf 2008  
w którym przyjęto kwotę 386.525,- zł a winno być 456.921,25 zł. na realizację projektu 
„Przedszkolaki na start” 
Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka wyjaśniła, Ŝe Urząd Marszałkowski w roku 2009 nie 
przekazał wszystkich środków w związku z tym kwota ta zgodnie z umową ulega zwiększeniu. 
Nie uwzględnione środki spowodowały błąd w dochodach i deficycie co wpłynęło na zmianę  
w załączniku Nr 1 i 5. Po wprowadzonej korekcie Rada jednogłośnie przyjęła dochody budŜetu 
w kwocie 32.246.144,25 zł, które w projekcie roboczym wynosiły 32.175.748,00 zł. 
 
2) wydatki budŜetu na rok 2010 w wysokości  41 010 983,69  zł  

− wydatki bieŜące w wysokości 26 180 983,69 zł,  
− wydatki majątkowe w wysokości 14 830 000 zł  
− wydatki inwestycyjne w wysokości 13 730 000 zł 
− wydatki związane z realizacją zadań zleconych przyjęto w kwocie 4 438 661 zł 
− wydatki na programy finansowane ze środków Unii Europejskiej przyjęto w kwocie 

4 000 000 ,00 zł z przeznaczeniem na kanalizację wsi; 500 000,00 zł na budowę  boiska 
piłkarskiego i kwotę 456 921,25 zł na projekt „Przedszkolaki na start”. 

− deficyt budŜetu ustalono i przyjęto w kwocie 8 764 839,44 zł , który zostanie 
sfinansowany przez zaciągnięcie kredytu i poŜyczki. 

− ustalono limit z tytułu zaciągniętych kredytów i poŜyczek w kwocie 10 487 589,44 zł 
− dla jednostek sektora finansów publicznych ustalono dotację o łącznej kwocie 

2.334.991,12 zł a dla  jednostek spoza sektora finansów publicznych w kwocie 541.100,- 
zł 

− utworzono rezerwę budŜetową w kwocie 100.000,00 zł w tym ogólną w kwocie 
70.000,00 zł i celową w wysokości 30.000,- zł na realizację zadań własnych z zakresu 
zarządzania kryzysowego. 



 6 

− upowaŜniono Burmistrza do zaciągania kredytów i poŜyczek: 
-   na pokrycie w ciągu roku budŜetowego deficytu do wysokości  800.000,- zł; 
-   na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu do wysokości 8.764.839,44 zł; 
-  spłatę wcześniej zaciągniętych poŜyczek i kredytów do kwoty 922.750,- zł 

Przeanalizowano wydatki budŜetu na rok 2010 w poszczególnych działach 
 
Wydatki bud Ŝetu na rok 2010 w poszczególnych działach  

 

Lp. Nazwa działu 
 

Wydatki 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

7. 

8. 

9. 

10. 

11. 

12. 

13. 

14. 

15. 

16. 

Rolnictwo  

Transport 

Turystyka 

Gospodarka mieszkaniowa 

Administracja 

Urzędy 

Bezpieczeństwo 

Obsługa długu 

Oświata 

Ochrona zdrowia 

Pomoc społeczna 

Polityka społeczna 

Edukacyjna opieka 

Gospodarka komunalna 

Kultura 

Kultura fizyczna 

 

8 635.498,00 

2 460.000,00 

3.850.000,00 

241.500,00 

2.863.340,00 

1.721,00 

196.500,00 

550.000,00 

           10.693.998,12 

120.000,00 

5.550.624,00 

             1 386.563,57 

247.095,00 

1.811.364,00 

1.003.280,00 

1.329.500,00 

 Ogółem 41.010.983,69 

 
Dokonano analizy zaplanowanych  inwestycji gminnych: 

• budowa przydomowych oczyszczalni ścieków     800.000,- zł 
• budowa sieci kanalizacji sanitarnej    5.000.000,- zł 
• rozbudowa oczyszczalni ścieków    2.250.000,- zł 
• budowa boiska piłkarskiego z zapleczem sanitarnym    750.000,- zł 
• budowa kręgielni       3.100.000,- zł 
• budowa sali sportowej w Chrzanie    1.200.000,- zł 
Drogownictwo: 

• budowa drogi w Chrzanie, ul. Akacjowa     155.000,- zł 
• budowa drogi we wsi Gąsiorów       145.000,- zł 
• budowa chodnika - ulica J. Słowackiego w śerkowie       105.000,- zł 
• budowa chodnika – ulica 700-lecia w śerkowie        80.000,- zł 
• budowa nowych odcinków oświetlenia ulicznego               30.000,- zł 
• budowa sieci informatycznej + zakup sprzętu kompu.        80.000,- zł 
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b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 Przewodnicząca   przedstawiła uchwały: 
• Nr SO.-0952/47/16/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie budŜetu 
Miasta i Gminy śerków na 2010 rok. 

• Nr SO.–0951/122/P/16/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie wyraŜenia opinii o prawidłowości 
prognozy długu Miasta i Gminy śerków. 

• Nr SO–0951/123/D/16/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie wyraŜenia opinii o moŜliwości 
sfinansowania deficytu budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2009 rok. 

 /Opinie stanowią załącznik nr 10; 11; 12  do protokółu/. 
 

c) dyskusja nad projektem budŜetu, 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe RIO w Poznaniu wyraziła pozytywną opinię o przedłoŜonym 
projekcie budŜetu Gminy śerków na 2010 rok a wskazane nieprawidłowości zostały  
uwzględnione w projekcie uchwały budŜetowej na dzisiejszą sesję. Usterki dotyczyły min: 

• nieprawidłowo zaplanowanej rezerwy budŜetowej, w której nie uwzględniono rezerwy 
ogólnej- w projekcie uchwały budŜetowej na dzisiejszą sesję rezerwę przyjęto w kwocie 
100 tys. zł w tym na rezerwę ogólną  przeznaczono 70 tys. zł, a na celową  30 tys. zł, 

• wydatki na bibliotekę – biblioteka zgodnie z przepisami winna posiadać odrębną 
księgowość. W  naszej Gminie księgowość prowadzi Urząd MiG. 

• nie określono funduszu sołeckiego – zgodnie z uchwałą,  Rada nie wyodrębniła funduszu 
sołeckiego, 

• nie zaplanowano dochodów na zadanie „Budowa budynku sportowo-rekreacyjnego  
w śerkowie” 

• dotacje udzielane  z budŜetu – były uwzględnione w jednym załączniku, zgodnie  
z zaleceniem rozdzielono na rodzaje dotacji i stanowią załącznik Nr 6 i 6a.  

Skarbnik Gminy podkreśliła, Ŝe wskazane przez Organ Nadzoru nieprawidłowości usunięto 
dokonując poprawnych zapisów w projekcie uchwały budŜetowej… Jesteśmy gminą 
wypłacalną, a projekt budŜetu na rok 2010 jest realny do wykonania.  
Radny Pan Wincenty Bogaczyk – dla mnie jest najwaŜniejsza sprawa, Ŝe dług budŜetu nie 
przekroczy 60 % planowanych dochodów. 
W dziale 852 rozdz. 85203 „Ośrodki wsparcia” – czego dotyczą? 
Skarbnik Gminy – w dziale opieki społecznej został ujęty ośrodek wsparcia i dotyczy 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Raszewach. 
W dziale 754 rozdz. 75405  Komendy Powiatowe Policji zaplanowano kwotę 10 tys. zł na 
fundusz celowy  i 3 tys. na zakupy – na co te środki zostaną przeznaczone?. 
Skarbnik Gminy – środki te zostaną przeznaczone na zakup paliwa i na zwiększenie patroli dla 
terenu naszej gminy, co spowoduje większe bezpieczeństwo  mieszkańców. 
Radny Pan Wincenty Bogaczyk przyjął wyjaśnienia.   
Radny Pan Wojciech Obecny – w ubiegłym roku na schronisko dla zwierząt zaplanowano 15 tys. 
a w tegorocznym budŜecie 20 tys. zł, dlaczego? 
Skarbnik Gminy – kierownictwo schroniska wystąpiło z wnioskiem o uwzględnienie w budŜecie 
25 tys. zł. Na terenie gminy jest coraz więcej wałęsających się psów, które są wyłapywane  
i przekazywane  do schroniska.  
Burmistrz Pan Jacek Jędraszczyk – uwaŜam, Ŝe budŜet roku 2010 jest zrównowaŜony, dobry  
i ambitny, jego wydatki są prawidłowe i konieczne  do wykonania. 
Przewodnicząca Rady – budŜet jest realny, w którym zaplanowano zadania inwestycyjne tj. 
rozbudowę oczyszczalni ścieków, budowę kanalizacji sanitarnej, zadania te planowane od kilku 
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lat nie mogły być zrealizowane z uwagi na brak środków pomocowych. UwaŜam, Ŝe nie naleŜy 
się cofać tylko iść do przodu i realizować zaplanowane zadania zgodnie z decyzją Rady.   
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu budŜetu na 2010 
 

d) głosowanie nad projektem budŜetu 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXIII/192/10 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 29 stycznia  2010 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu na 2010 została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXIII/192/10  stanowi  załącznik nr 13 do protokółu /. 
 
Punkt  8 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Burmistrz Pan Jacek Jędraszczyk udzielił odpowiedzi na interpelację radnego Pana Grzegorza 
Andraszaka w sprawie drugiego miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych na ul.  
Adama Mickiewicza w pobliŜu Urzędu . UwaŜał, Ŝe naleŜy przeanalizować wszystkie moŜliwe 
miejsca do wyznaczenia takiego parkingu i sprawę skierować do  Powiatowej Komisji 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Jarocinie.    
 
Punkt  9 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Burmistrz  poinformował, Ŝe wywoŜenie śniegu z centrum śerkowa będzie realizowane ale  
w ramach rozsądku, poniewaŜ wiąŜe się to z duŜymi nakładami finansowymi. Drogi na terenie 
gminy są przejezdne. Podziękował radnemu Januszowi Szóstkowi za pomoc w odśnieŜaniu drogi 
z śernik do Dobieszczyzny. 
Lechosław Kotowicz, sołtys Antonina – co zrobić aby zgłosić interwencję, Ŝeby Policja 
uwierzyła, Ŝe było takie zdarzenie?. Sołtys przedstawił sytuację w jakiej się znalazł w wyniku 
interwencji i jakie z tego tytułu poniósł konsekwencje. 
Kierownik Posterunku Policji w śerkowie Pan Krzysztof  Polerowicz – przyznał, Ŝe nie zna 
sprawy ale postara się z nią zapoznać. UwaŜał, Ŝe sołtysi zgłaszający interwencję ze swojego 
terenu nie powinni mieć tego typu problemów. Dlatego Komisariat czyni starania aby zakupić 
urządzenie do szybkiego badania trzeźwości u osób wskazujących na stan spoŜycia alkoholu,  
a odmawiający przeprowadzenia badania alkomatem.  
Maciej Krawczyk, sołtys Sucha-Sierszew – jaka kwota jest przeznaczona na utrzymanie jednego 
psa. 
Skarbnik gminy Bronisława Rogacka – zgodnie z informacją Towarzystwa Opieki Nad 
Zwierzętami, średnio jeden pies na rok kosztuje ok.1.590,- zł a z terenu gminy śerków w roku 
2009 przyjęto w schronisku 26 szt. 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe Ośrodek Kultury i Rekreacji Mickiewiczowskiego Centrum 
Turystycznego w śerkowie uzyskał Promesę za uczestnictwo w finale konkursu „Gospodarczo – 
Samorządowy Hit Wielkopolski 2009” pod tytułem „Wzorcowy model organizacji i zarządzania 
instytucją kultury na przykładzie funkcjonowania Mickiewiczowskiego Centrum Turystycznego 
w śerkowie”. Decyzją przedstawicieli Organizatorów i Kapituły został zakwalifikowany do 
finału konkursu „Gospodarczo-Samorządowy HIT Wielkopolski 2009”. 
Przewodnicząca zwracając się do wszystkich poprosiła o przekazanie informacji o osobach, 
które zginęły w Katyniu bądź w obozach koncentracyjnych. Informację naleŜy przekazać do 
Pana Roberta Rogackiego lub Urzędu. W trakcie opracowywania jest  lista osób z terenu gminy 
śerków, które zginęły podczas II wojny światowej. 
Radny Marian Bajerowicz poparł petycję radnego Zdzisława Paluszkiewicza w sprawie poprawy 
sytuacji w rolnictwie stwierdzając, Ŝe ceny skupu Ŝywca są poniŜej progu opłacalności. UwaŜał, 
Ŝe jeŜeli sytuacja w rolnictwie  będzie dalej tak trwała to rolnicy podejmą strajk i wyjdą na drogi.  
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Punkt  10 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca  Rady podziękowała wszystkim za 
udział i zakończyła o godz.14 45,  XXIII sesję Rady Miejskiej śerkowa. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

śerkowa  
 

/ - /  Barbara Urbańska 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 


